
Ивица Дачић: Нема потребе да Скупштина поново расправља о европском предлогу за КиМ јер ништа није потписано
уторак, 07 март 2023 11:05

 Председник Социјалистичке партије Србије Ивица Дачић је, реагујући на захтев Двери,
Новог ДСС, Заветника и Покрета обнове Краљевине Србије да се сазове нова седница
парламента, на којој би се расправљало о европском предлогу за Косово, изјавио да
ништа није потписано да би Скупштина поново расправљала.

  

„Ја сам више пута јавно и јасно рекао да је веома значајно што је председник Вучић
показао велику државничку позицију, мудрост и одлучност да не доведе Србију у
позицију да је окриве за неуспехе дијалога, прихватајући да се ради на имплементацији,
осим онога са чим је јасно рекао да за њега и за Србију није прихватљиво“, казао је
Дачић за Политику.

  

Према Дачићевим речима, Вучић је о томе је говорио и у Скупштини Србије.

  

„Апсолутно подржавамо политику председника Вучића“, поручио је Дачић.
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(Фонет)
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